Superior Court of Washington, County of 	
华盛顿州 县高等法院
Juvenile Court
青少年庭
		
(School District)	Petitioner
（学区）	呈请人
                                    vs.
			诉
	Respondent(s)
	被申请人
	
Student
学生
	Student’s D.O.B. ___/___/___
	学生出生日期
	
Parent(s)
家长 
	No:____________________________
编号：
Notice of Hearing
听证会通知
(NTHG)
(NTHG)
[______________________________]
	(Name of School)
	（学校名称）


TO:
至：
Petitioner filed the attached Petition Regarding Truancy in the	 Superior Court. The petition alleges that above-named Student has failed to attend school as required by law. You have the right to present evidence at the hearing. The student has the right to an attorney at the hearing and if Student cannot afford an attorney, the court will order that one be appointed at no expense.
呈请人已在	 高等法院提交了附带的关于逃学问题的申请。申请称上述学生未能按照法律要求上学。您有权在听证会上出示证据。学生有权在听证会上聘请律师，如果学生无力承担律师费用，法院将命令免费指定一名律师。
Depending upon the circumstances, Student may file a Child In Need of Services Petition. Parent(s) may file a Child in Need of Services Petition or an At-Risk-Youth Petition.
根据具体情况，学生可以提交“需要服务的儿童”申请。家长可以提交“需要服务的儿童”申请或“存在风险的青少年”申请。
Hearing Notice – You are required to appear at the hearing:
听证会通知——您必须出席听证会：
[bookmark: Check7][image: ]on:		 at:	  [  ] a.m. [  ] p.m.
日期：	于：	  [-]上午 [-]下午
date 	time
日期 	时间
at:		, 	
地点：court’s address	room or department
法院地址	房间或部门
		
docket/calendar or judge/commissioner’s name
案卷/日历或法官/助理法官姓名
You must appear.  If you do not appear, the court may issue an order compelling school attendance.
您必须出庭。如果您不出庭，法院可能会发布强制上学令。 
Dated: 		By: Juvenile Department
日期： 		发件人：青少年庭 
	______________________________________
	by:  ________________________
	发件人：
	RCW 28A.225.035, 
CH (01/2023) Chinese
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